












Johanna Sierck beheert een landbouwbedrijf van 120 hectare  

in Deutsch-Evern, Nedersaksen. Naast haar eigen boerderijwinkel, 

waar ze de vers geoogste groenten verkoopt, verbouwt ze 

aardappelen op 50 hectare.

“Aardappelen zijn altijd een deel van onze 
boerderij geweest. Wij telen nu 40 hectare 
met de waxyrassen Henriette en Karli. 
Op nog eens 10 hectare verbouwen we 
conventionele zetmeelaardappelen. Met 
waxy aardappelen hebben we nauwelijks 
problemen gehad met ziekten.” 

Seizoensinvloeden

“Dit jaar konden we door het koele weer 
en de zeer natte grond relatief laat poten, 
pas eind april”, kijkt Johanna terug. 
Tegelijkertijd profiteerde de boerderij 
ook van de weersomstandigheden dit jaar. 
“Door de regen hoefden we niet zoveel te 
beregenen. Alleen in juni en juli waren er 
perioden waarin dit nodig was. Zo konden 
we veel kosten en tijd besparen.” 

Ervaringen uitwisselen

“Het zetmeelgehalte van onze 
aardappelen lijkt dit jaar goed te zijn, 
althans dat blijkt uit de proefrooiingen”, 

vertelt Johanna. Ze neemt deel aan de 
tweejarige studiegroep van Avebe, waarin 
telers ervaringen uitwisselen. Er werden 
onder meer proefrooiingen uitgevoerd 
op haar velden. “De studiegroep is 
geweldig om ervaringen te delen. Ik krijg 
een boeiend inkijkje in de praktijk van 
andere bedrijven en kan met collega’s 
van gedachten wisselen over mogelijke 
uitdagingen. Binnenkort beginnen we 
met een rooiopleiding. Hier laat een 
deskundige ons zien waar we tijdens de 
oogst speciaal op moeten letten.” 

Uitbreiding arealen

“De teelt van zetmeelaardappelen is een 
belangrijke basis voor ons bedrijf. Ik weet 
zeker dat al mijn producten verkocht 
zullen worden, in tegenstelling tot de 
groenteteelt. Daar leveren we aan de retail 
en hebben we geen garantie dat we onze 
producten kwijtraken. Daarom hebben we 
twee jaar geleden het areaal aardappelen 

uitgebreid. Daardoor kunnen we ook 
besparen op het aantal werknemers. Bij 
de aardappeloogst hebben we maar drie 
mensen nodig, bij de groentenoogst 
vijftien, dat merken we duidelijk aan de 
kosten.”

Goede samenwerking

“Wij zijn zeer tevreden met Avebe 
als partner. De communicatie en 
samenwerking zijn tot dusver steeds 
goed geweest. Via email worden wij 
op de hoogte gehouden van actuele 
onderwerpen zoals gewasbescherming. 
Vooral in het groeiseizoen krijgen we 
belangrijke tips en aanbevelingen op 
dit gebied. Feedback van ons als boeren 
wordt ook meegenomen en direct 
geïmplementeerd”. Johanna Sierck is er 
zeker van: “Zetmeelaardappelen zullen 
ook in de toekomst een belangrijke pijler 
voor ons blijven.”
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Zetmeelaardappelen 
als veilige houvast.
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